
Obvyklé – neobvyklé setkání   
spolku Letci – Žatec 

Tulipán 
 

 Přátelé, už docela dost dlouho jsem nepřidal do naší společné kroniky 
textový příspěvek. Zřejmě, jako všechno, také toto chce svůj správný čas. Mám za 
to, že nastal právě dne 15.8.2024. Na to, že se jednalo o letní termín, se nás 
nesešlo zrovna málo. 
 Zahájení vcelku obvyklé.  Zaplať bůh nebylo nutno vzpomenout na ty/toho, 
kdo nás opustil k nebeskému leteckému báru. Proto předseda, Jára Rychtařík, 
začal s rekapitulací těch, kteří v oba prázdninové měsíce slaví svoje vylíhnutiny. 
Poté si vzal slovo Jirka Rámeš a zdůraznil, že významné kulatiny slaví právě Rychťa. 
Před 5 roky jsme oslavili moje sedmdesátiny, které zdobí dneska jeho. Tenkrát nás 
navštívili Tolja Kvočur a Olin Pelčák. Oba už na nás hledí od nebeského leteckého 
báru. Po krátkém a výstižném blahopřejném proslovu mu Jirka jménem vedení 
spolku předal dárkový koš, plný dobrot a dekoroval ho pamětní plaketou, kterou 
spolek uděluje všem svým členům, kteří dosáhli kulatin a půlkulatin 60+. 
 Za velmi milou povinnost jsem považoval vzít si též osobně slovo, a tak 
trochu zabilancovat, pokud se týká vývoje spolku od samého prvopočátku ... Od 
jara 2008 jsme stáli u zrodu spolku a spolu a úspěšně i méně úspěšně, jsme tu 
káru táhli pořád kupředu s nějakým cílem. Musím se přiznat, že velmi často jsem 
vedení spolku nechal Jardovi na hrbu samotnému. V té době jsem se v sestavě 
Českých aerolinií a posléze Travel Service brouzdal po světě a na spolkovou 
činnost mi mnoho času nezbývalo. Proto mne zpočátku překvapilo, že jsem 
poštou obdržel dopis s Jardovou rezignací na funkci sekretáře – došla mu energie. 
Už na začátku dnešního příspěvku jsem poznamenal, že všechno chce svůj čas. 
Nechal jsem si tehdy všechno projít hlavou a musel jsem sebekriticky uznat, že 
Jardův krok chápu. Hrozilo one-man show. Proto jsem byl vděčný, že návrh ke 
spolupráci v té době přijali především Honza Zíka, Jirka Slováček a Jirka Rámeš. 
Na základě společné domluvy o rozdělení odpovědnosti se činnost spolku rozjela. 
Na přechodnou dobu sice nastala jakási turbulentní situace. Nicméně výsledek 
letošní jarní volby nového vedení přinesly uklidnění rozbouřené hladiny. Všichni si 
velmi vážíme, že Jaromír Rychtařík na sebe vzal břímě předsedování. Na závěr 
jsem mu k jeho životnímu jubileu předal Pamětní list za výjimečný přínos ve 
prospěch Českého svazu letectví, jehož udělení schválil Výbor svazu na svém 
jednání dne 5.8.2024. 
 Celá záležitost se neobešla bez mnoha přípitků a stejného množství 
fotografií, které jsou součástí tohoto záznamu událostí. Všichni přejeme Járovi 
silnou vůli, trpělivost a samozřejmě zdraví. 
 
S úctou, V. Vašek 
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